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Aanleiding: 

In Niftrik zijn een aantal straten van oudsher als eikenlanen beplant. Aan beide zijde sie-

ren prachtige en grote eikenbomen. Het ziet er mooi uit, maar geeft al jaren in de zomer-
maanden veel overlast door de eikenprocessierups die in deze bomen voorkomt.  

De Lagestraat, Niftriksestraat en de Beemd (het fietspad van Niftrik naar Wijchen) zijn alle 
drie doorgaande wegen met dagelijks veel passanten. Vooral de fietsers en wandelaars die 

dagelijks recreatief of functioneel deze straten aandoen ervaren grote overlast van de ei-
kenprocessierups.  

Recreatief zijn deze straten te mijden in de zomermaanden, omdat uitslag of jeuk als ge-
volg van een wandeling door Niftrik niet wenselijk is. Maar functioneel om naar school, de 

voetbalvereniging of werk te gaan niet.  

 
De gemeente Wijchen heeft nu bekend gemaakt om de eikenbomen langs de Ekenseweg 

in Niftrik te gaan kappen. De reden hiervoor zou zijn dat er overlast is van de eikenpro-
cessierups voor de vierdaagse lopers. Daarnaast zou er met de kap en aanplant van 

nieuwe bomen een betere biodiversiteit ontstaan.  
De Ekenseweg is een onverharde weg in het veld, geen verbindingsweg en geen school-

route. Deze weg wordt 1 ochtend per jaar intensief gebruikt met de doortocht van 8.679 
vierdaagse lopers (cijfers 2019). De Lagestraat, Niftrikseweg en de Beemd worden dage-

lijks functioneel en recreatief gebruikt.  

 
De Wijchense VVD heeft daarom de volgende vragen: 

 
Vragen: 

1. Is het college ervan op de hoogte dat de vierdaagse in Niftrik ook door de Lagestraat 
en de Beemd trekt, moet daar dan niet ook intensievere bestrijding plaatsvinden te-

gen de eikenprocessierups? 
2. Gaat het college nu ook de eikenbomen in de Lagestraat, Niftriksestraat en de Beemd 

(deels) kappen om de eikenprocessierups te bestrijden? 

3. Gaat het college nu ook de eikenbomen in de Lagestraat, Niftriksestraat en de Beemd 
(deels) kappen om de biodiversiteit te vergroten? 

4. Zijn er geen andere mogelijkheden dan kappen, is dat onderzocht? Zoals bijvoorbeeld 
meer biodiversiteit toevoegen aan het gebied langs de Ekenseweg, het Ekenseveld. 

5. Is het college zich bewust van de precedentwerking die geschept wordt met dit voor-
stel? Er zijn in de gemeente veel meer plaatsen waar eikenbomen staan en waar in-

woners overlast ervaren.  
6. Is het college zich bewust van de precedentwerking richting andere boomsoorten? Van 

bijvoorbeeld lindebomen hebben mensen ook veel overlast door de bladluis. Hier die-

nen inwoners ook kap en herplant aanvragen voor in, gaat u die nu ook toestaan? 
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